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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 64/2023 
 

LXIV Sesja nadzwyczajna w dniu 10 stycznia 2023  
Obrady rozpoczęto 10 stycznia 2023 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:55 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXIV sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2022 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Na wniosek MGOPS zwiększa się wydatki o 
kwotę 1 153 620 zł w związku z obsługą dodatku węglowego, zwiększa się wydatki o kwotę 500 000 zł  na 
wypłatę przez MGOPS zasiłku celowego w związku z drastycznym wzrostem opłat za ogrzewanie dla 
odbiorców ciepła dostarczanego przez PCU – jednocześnie zmniejsza się wydatki w kwocie 500 000 na 
zadaniu Trakt nad Perełką. 
 
Głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który przypomniał, że już w połowie 2022 r. mówił o możliwych 
drastycznych podwyżkach cen ciepła w sezonie grzewczym. Zwrócił się wówczas do Minister Klimatu i 
Środowiska z wnioskiem o przygotowanie rozwiązań, które będą chronić również odbiorców ciepła 
systemowego, wiedząc, że z takich rozwiązań korzystają mieszkańcy ogrzewający swoje domy w inny 
sposób (rząd nie przewidział wsparcia dla odbiorców ciepła miejskiego). W sytuacji drastycznie rosnących 
cen gazu, a co za tym idzie konieczności podniesienia stawek opłat przez Przedsiębiorstwo Ciepłowniczo-
Usługowe Piaseczno, wielu mieszkańców w nowym roku dotknęły podwyżki opłat wynoszące nawet 350%. 
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W tej sytuacji Gmina chce przeznaczyć dodatkowe środki na celową pomoc finansową dla osób dotkniętych 
podwyżkami opłat za ogrzewanie z miejskiej kotłowni. Realizacją wsparcia w postaci jednorazowych wypłat 
zasiłku celowego zajmie się MGOPS w Piasecznie. Na ten cel ma zostać przeznaczonych 500 000 zł.  
 
Burmistrz podkreślił, że Gmina nie ma podstawy prawnej, aby wprost dotować taryfy albo dofinansowywać 
wyłącznie odbiorców PCU, dlatego zasiłek celowy wypłacany na podstawie Ustawy o pomocy społecznej 
będzie najlepszym rozwiązaniem. Na zakończenie burmistrz zapowiedział, że w porozumieniu z 
przedstawicielami wspólnot będzie ponownie interweniować w ministerstwie.  
 
Głos zabrał przedstawiciel zarządu wspólnoty, który stwierdził, że na wysokość taryfy nie składa się 
wyłącznie cena gazu, lecz także przesył i to Gmina pozwoliła spółce na podniesienie ceny przesyłu. 
Przedstawiciel poruszył też temat straszenia mieszkańców zapowiedziami dużych podwyżek oraz udziału 
deweloperów w kosztach nowych linii ciepłowniczych. 
 
Magdalena Woźniak, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła przygotowane przez PCU 
wyliczenia cen przy założeniu, że cena gazu byłaby na poziomie 200 zł, tak jak dla wszystkich innych 
odbiorców. Wyliczenie wykazało, że drastyczne podwyżki w przeważającej części wynikają z wysokiej ceny 
gazu. Radna poprosiła o kierowanie pretensji we właściwym kierunku. 
 
Głos zabrał przedstawiciel SM Jedność, który zarzucił brak powiadomienia wspólnot o zakupie przez PCU 
gazu w październiku. Podkreślił, że w jego wspólnocie 80% odbiorców to seniorzy, których nie stać na 
zapłacenie, i poprosił Gminę o wsparcie. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zauważył, że to rząd nie uwzględnił zapewnienia pomocy odbiorcom ciepła 
systemowego. 
 
Burmistrz odpowiedział, że zapowiadał drastyczne podwyżki, które nastąpiły. Publikował informacje, 
ostrzegając mieszkańców. Podkreślił, że burmistrz nie ma prawa kontrolować ani zatwierdzać taryfy, robi to 
Urząd Regulacji Energetyki. Wspólnota dostała informację o podwyżce 8.12.2022 r., czyli 3 dni po tym, jak 
taryfa została zatwierdzona, nie można zatem zarzucić mu braku działania. Odnosząc się do ceny przesyłu 
poinformował, że jest ona elementem taryfy i jest objęta wnioskiem prezesa PCU, a na jego cenę ma wpływ 
m.in. cena energii elektrycznej. Burmistrz podsumował, że jego kompetencją było ostrzec mieszkańców i to 
zrobił, zwrócił się też o wsparcie w ministerstwie, a teraz Gmina planuje wdrożenie specjalnego zasiłku 
celowego. 
 
Głos zabrał radny Michał Mierzwa, który poinformował, że klub radnych PIS złożył petycję dot. możliwości 
dofinansowania przez Gminę spółki PCU, jednak brakuje do tego podstaw prawnych. Zapytał, jakie będą 
kryteria przyznawania pomocy. 
 
Burmistrz odpowiedział, że zawsze jest możliwość dokapitalizowania spółki, ale nie wiadomo, czy się to 
przełoży na wysokość taryfy. Wątpliwości budzi też celowe dofinansowanie ze wskazaniem na jedną grupę 
odbiorców – burmistrz poprosił o przeanalizowanie tej kwestii przez prawników i czeka na ich opinię. Zaletą 
zasiłku celowego jest fakt, że można zacząć go wypłacać bez zbędnej zwłoki. Kryteria tego rodzaju zasiłku 
są najbardziej elastyczne i są przywołane w ustawie o pomocy społecznej.  
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak dodała, że w przypadku zasiłku celowego kryterium dochodowe 
nie ma znaczenia, decyzja o jego przyznaniu będzie podjęta na podstawie wywiadu środowiskowego.  
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2022 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
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Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037  
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Zmniejsza się wydatki w kwocie 500 000 zł na 
zadaniu Trakt nad Perełką, usunięto przedsięwzięcie ‘dotacja dla powiatu adaptacja budynku przy ul. 
Chyliczkowskiej 47 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji osób z niepełnosprawnościami’, które będzie 
realizowane jako zadanie jednoroczne w 2023 r.  
 
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 64 sesję o godz. 17.55. 
   
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
  

 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


